
SE-PO.0052-4/10
P R O T O K Ó Ł      Nr  LXV/10

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   25 marca  2010 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Otwarcie sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otwieram LXV sesję Rady Miejskiej, zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 
gminnym. Witam wszystkich gości Burmistrza, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta, Kierowników 
Wydziałów UM, dyrektorów jednostek i zakładów budżetowych, prezesów spółek miejskich 
mieszkańców
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W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :
Burmistrz Marek Mrozowski, Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk 
Skarbnik Miasta  Urszula Polak - Wałek, Poseł RP Waldemar Andzel,  W- ce Starosta Mariusz 
Kozłowski, dyr. MOSIR Henryk Michalski, Prezes TBS Wiesław Krzysztof, dyr. MOPS  Teresa Banaś 
Kierownicy Wydziałów, mieszkańcy

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że na sali obrad jest wystarczająca liczba radnych do kontynuowania obrad

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Otrzymali państwo autopoprawkę dot. wprowadzenia pkt. 10.10, 10.11 dot. nadania Honorowego 
Obywatela Miasta i Nagród Miasta Czeladź, w ppkt. 10,11 są propozycje rozpatrzenia uchwał 
w sprawie przyznania Nagród Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź
w ramach autopoprawki Pan Burmistrz zaproponował by temat 9 ( Prezentacja Programu Przyjazne 
Miasto ) został wycofany z dzisiejszego porządku obrad sesji, propozycja rozpatrzenia skargi Pani 
Izabeli Wyszowskiej dot. przewlekłego prowadzenia sprawy przez MOPS

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto z państwa jest za tym by w pkt. 12 po rozpatrzeniu uchwał dot. Nagród Miasta umieścić 
rozpatrzenie skargi Pani Izabeli Wyszowskiej 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto za państwa jest za przyjęciem tej poprawki do porządku obrad

GŁOSOWANIE 

    13  głosów za
      0  głosów  przeciw
      3  głosy wstrzymujące

poprawka do porządku obrad sesji została przyjęta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są jeszcze propozycje zmian do porządku dzisiejszej sesji 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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3. Radca Prawny Jan Gamrat

Radna Zofia Bazańska : Proszę o wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt. w sprawie zmiany 
Statutu Gminy Miejskiej w Czeladzi proponowanej przez Komisję Regulaminową i Etyki Radnych
proponuję to wprowadzić w pkt. 3a

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto za państwa jest za przyjęciem tej poprawki do porządku obrad sesji

GŁOSOWANIE 

    13  głosów za
      0  głosów  przeciw
      3  głosy wstrzymujące

poprawka do porządku obrad sesji została przyjęta

LXV SESJI RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej  sesji:

a). LXIII sesja posiedzenie z 25 luty 2010r
5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.
6. Interpelacje i wnioski radnych.
Te m a t y   z  r a m ow e g o   p l a n u  p r a c y  Ra d y  M i e j s k i e j  :
7. Gospodarka mieszkaniowa. Wykaz nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży oraz ilość 

planowanych mieszkań do zbycia. Analiza realizacji programu nr 06- Mieszkanie 
8. Ocena realizacji przeprowadzonej  w mieście „Akcji Zima” za sezon 2009 /2010. 

9. Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  
D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d ż e c i e  m i a s t a 
n a  2 0 1 0 r . :  
1 ) .   w  s p r a w i e   z m i a n  w  b u d ż e c i e  m i a s t a 
n a  2 0 1 0  r o k
D o t y c z ą c e   p r z e d s i ę b i o r s t w , 
z a k ł a d ó w  i  i n n y c h  g m i n n y c h 
j e d n o s t e k  o r g a n i z a c y j n y c h   o r a z 
w y p o s a ż a n i a  i c h  w  m a j ą t e k
w sprawie  wyrażenia intencji podwyższenia kapitału 
zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 
Czeladzi.2).
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D o t y c z ą c e  i n n y c h  s p r a w 
z a s t r z e ż o n y c h  u s t a w a m i  d o 
k o m p e t e n c j i  r a d y :  
3).w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych 
stałych Komisji Rady Miejskiej 
w Czeladzi
3a. w sprawie  zmiany Statutu  Gminy Miejskiej Czeladź. 
( Projekt Obywatelski )
3b.w sprawie  zmiany Statutu  Gminy Miejskiej Czeladź. 
( Projekt Komisji Regulaminowej )

D o t y c z ą c e  u c h w a l a n i a  s t u d i u m 
u w a r u n k o w a ń  i  k i e r u n k ó w 
z a g o s p o d a r o w a n i a  p r z e s t r z e n n e g o ,  o r a z 
m i e j s c o w y c h  p l a n ó w  z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o
4).w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź- „Rojce”
5). w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź 

D o t y c z ą c e  n a b y w a n i a  i   s p r z e d a ż y 
n i e r u c h o m o ś c i :
6 ) .  w sprawie sprzedaży części działki nr 70/47 k.m. 57 o 
pow. około 1500m 2 położonej w pobliżu ul. Zamiejskiej 
7). w  sprawie  sprzedaży działki gruntu nr 215/57 k.m. 27 
o pow. 759 m2  położonej przy ul. Nowopogońskiej w 
Czeladzi 

D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a 
n i e r u c h o m o ś c i :
8).w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie najmu lokalu 
użytkowego usytuowanego w budynku położonym w 
Czeladzi przy ul. 17-go Lipca 8B na okres kolejnych trzech 
lat.
9).w sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu 
użytkowego usytuowanego w budynku położonym w 
Czeladzi przy ul. 17-go Lipca 18A na czas oznaczony 5 
lat. 
D o t y c z ą c e  n a d a w a n i a  h o n o r o w e g o 
o b y w a t e l a  m i a s t a  i  n a g r ó d  m i a s t a
1 0 ) .w sprawie przyznania Nagród Miasta Czeladź
11). w sprawie  nadania tytułu  Honorowego Obywatela 
Miasta Czeladź
12). w sprawie skargi Pani Izabeli Wyszowskiej na Mops

13. Odpowiedzi  na interpelacje i wnioski radnych. 
14. Zapytania i  interwencje radnych.
15. Odpowiedzi  na zapytania i interwencje radnych. 
16. Przedstawienie i rozpatrzenie spraw kierowanych do Rady Miejskiej.
17. Sprawy bieżące.
18. Zamknięcie obrad sesji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że Rada przyjęła porządek obrad dzisiejszej sesji 
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Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są uwagi pytania do protokołu z obrad sesji z dnia 25.02.2010 r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto za państwa jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji z dnia 25.02.2010 r.

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów  przeciw
      3  głosy wstrzymujące 

protokół został przyjęty

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania do informacji między sesyjnej 

Pytań nie było 

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Radny Marian Kita : Chciałbym zapytać czy w tym roku będzie akcja czyste miasto, czy będzie 
zbierany stary sprzęt RTV, ul. Reymonta dojście do Sióstr Karmelitanek,  przydało by się tam wysypać 
żużel, który utwardził by ten teren i zlikwidował problem powstającego błota po opadach deszczu 
kiedy będzie puszczona woda dla mieszkańców za szpitalem

Radny Ireneusz Gawroński : Kto przycinał brzozy na ul. Saturnowskiej jadąc od ul. Katowickiej

Radny Andrzej Świątek : Wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad najbliższej sesji punktu
dot. odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej mgr. Sławomira Święcha, odczytuję uzasadnienie

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Radna Jolanta Moćko : Godziny otwarcia poczty, jest ona czynna w godz. 11 – 18 są to godziny 
pracy mieszkańców i pojawił się problem z odbiorem przesyłek z poczty

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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Temat ten został poruszony na poprzedniej sesji Rady Miejskiej

Radna Teresa Kosmala : Proszę o interwencje w sprawie zagrabienia liści z terenów parkowych 
przede wszystkim chodzi o ul. Piaskową, sprawa ul. 3 Szyb dot. rozjeżdżenia tej ulicy ciężkim 
sprzętem, jak wygląda teraz ta sytuacja

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Gospodarka mieszkaniowa. Wykaz nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży oraz ilość 
planowanych mieszkań do zbycia. Analiza realizacji programu nr 06- Mieszkanie 

Temat omawia Dariusz Hetmańczyk z wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

Władysław Oczkowicz Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej : Komisja pozytywnie
oceniła ten materiał

Grażyna Strączek Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej : Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ten materiał 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Dariusz Hetmańczyk z wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
3. Radny Ireneusz Gawroński
4. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
5. Prezes TBS Wiesław Krzysztof
6. Radny Andrzej Mentel
7. Radny Andrzej Świątek ( zgłasza wniosek formalny o przerwę )
8. Radna Grażyna Strączek
9. Radny Marcin Musiał
10. Radna Teresa Kosmala

GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnego Andrzeja Świątka

      3  głosy za
     10  głosów  przeciw
      0  głosów wstrzymujących

wniosek nie przeszedł

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Ocena realizacji przeprowadzonej  w mieście „Akcji Zima” za sezon 2009 /2010

Temat omawia dyr. MZGK Robert Szczupider

Dyskusja
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w dyskusji udział wzięli

1. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. dyr. MZGK Robert Szczupider
3. Radny Władysław Oczkowicz
4. W -ca Starosta Mariusz Kozłowski
5. Radny Andrzej Mentel
6. Radny Ireneusz Gawroński
7. Radny Andrzej Świątek
8. Radna Grażyna Strączek

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Ppkt. 1

Projekt uchwały zmiany w budżecie omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej Grażyna Strączek : Komisja pozytywnie 
zaopiniowała tą uchwałę

Głosowanie

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - nieobecny
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - za
21. Danuta Walczak - nieobecna

uchwała została podjęta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 15 minut przerwy
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Wznawiam obrady po przerwie

Ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia intencji podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego 
Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

GŁOSOWANIE 

    13  głosów za
      3  głosy  przeciw
      1  głos wstrzymujący

uchwała została przyjęta

Ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Radna Teresa Kosmala
4. Radny Marcin Musiał ( zgłaszam wniosek o zamknięcie dyskusji )
5. Radca Prawny Jan Gamrat

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji 
Rady Miejskiej w ramach autopoprawki

GŁOSOWANIE 

    14  głosów za
      0  głosów  przeciw
      3  głosy wstrzymujące
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uchwała została podjęta

Ppkt. 3a

Projekt uchwały w sprawie  zmiany Statutu  Gminy Miejskiej Czeladź ( Projekt Obywatelski )

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Mieszkaniec Przemysław Szałański
3. Radny Marcin Musiał
4. Radna Teresa Kosmala ( składa wniosek o głosowanie imienne w sprawie tej uchwały )

GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnej Teresy Kosmali

      4  głosy za
     10  głosów  przeciw
      3  głosy wstrzymujące

wniosek nie przeszedł

GŁOSOWANIE uchwały w wersji przedłożonej w projekcie obywatelskim

      4  głosy za ( Radna Teresa Kosmala )
     10  głosów  przeciw
      3  głosy wstrzymujące

uchwała nie została podjęta

Ppkt. 3b

Uchwała w sprawie  zmiany Statutu  Gminy Miejskiej Czeladź. ( Projekt Komisji Regulaminowej )

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Radny Marcin Musiał ( zgłaszam wniosek aby ta uchwał była głosowana w formie imiennej )
4. Radna Teresa Kosmala

GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnego Marcina Musiała
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      12  głosów za 
        1  głos przeciw
        4  głosy wstrzymujące

wniosek przeszedł

Głosowanie

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - przeciw
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - przeciw
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - za
21. Danuta Walczak - za

uchwała została podjęta

Ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- 
„Rojce”

Temat omawia autor projektu Architekt Dariusz Kosiński 

Jolanta Moćko                 -              Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Proszę o pytania

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli
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1. Radny Janusz Gątkiewicz ( zgłaszam wniosek dot. § 21 pkt. 4 ppkt. 2 dopisać minimum 1, 5 m 
miejsca parkingowego na jedno mieszkanie )

2. Architekt Dariusz Kosiński 
3. Radny Władysław Oczkowicz
4. Radny Marian Kita
5. Radny Andrzej Mentel
6. Radna Teresa Kosmala ( zgłasza wniosek o nie głosowanie tej uchwały )
7. Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik

Jolanta Moćko                 -              Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Ogłaszam 10 minut przerwy 

Wznawiam obrady po przerwie

GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnej Teresy Kosmali

        3  głosy za 
      12  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących

wniosek nie przeszedł

GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnego Janusza Gątkiewicza

      12  głosów za 
        3  głosy przeciw
        0  głosów wstrzymujących

wniosek przeszedł

Jolanta Moćko                 -              Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Kto z państwa jest za przyjęciem tego projektu uchwały z przegłosowanym wnioskiem

GŁOSOWANIE 

        12  głosów za 
         3  głosy przeciw
         0  głosów wstrzymujących

uchwała została podjęta

Ppkt. 5

Projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź 

Temat omawia Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik

Dyskusja 
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w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik

GŁOSOWANIE 

        12  głosów za 
         3  głosy przeciw
         0  głosów wstrzymujących

uchwała została podjęta

Ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 70/47 k.m. 57 o pow. około 1500m 2 położonej 
w pobliżu ul. Zamiejskiej 

Temat omawia Łukasz Siedlecki z wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej Grażyna Strączek : Komisja pozytywnie 
zaopiniowała tą uchwałę

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Łukasz Siedlecki z wydziału Gospodarki Nieruchomościami

GŁOSOWANIE za nie wyrażeniem zgody

        12  głosów za 
         0  głosów przeciw
         3  głosy wstrzymujące

uchwała została podjęta

Ppkt. 7

Projekt uchwały w  sprawie  sprzedaży działki gruntu nr 215/57 k.m. 27 o pow. 759 m2  położonej przy 
ul. Nowopogońskiej w Czeladzi 

Temat omawia Łukasz Siedlecki z wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej Grażyna Strączek : Komisja pozytywnie 
zaopiniowała tą uchwałę

GŁOSOWANIE za nie wyrażeniem zgody
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        15  głosów za 
         0  głosów przeciw
         0  głosów wstrzymujących

uchwała została podjęta

Ppkt. 8

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie najmu lokalu użytkowego usytuowanego w 
budynku położonym w Czeladzi przy ul. 17-go Lipca 8B na okres kolejnych trzech lat

Temat omawia Kierownik ZBK z  wydziału Gospodarki Lokalami Ewa Kiedrzyn

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radna Teresa Kosmala
3. Radny Ireneusz Gawroński
4. Kierownik wydziału Gospodarki Lokalami Ewa Kiedrzyn ( proponuję wykreślić z uchwały słowo 

przedłużenie, i sformułować wyrazić zgodę na zawarcie zgodę najmu )
5. Radny Marian Kita
6. Burmistrz Marek Mrozowski
7. Radny Andrzej Świątek
8. Radny Janusz Gątkiewicz ( proszę o przerwę i przeredagowanie tego projektu uchwały )

Jolanta Moćko                 -              Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Ogłaszam 15 minut przerwy

Wznawiam obrady po przerwie

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

        16  głosów za 
         0  głosów przeciw
         0  głosów wstrzymujących

uchwała została podjęta

Ppkt. 9

Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy w najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku położonym w Czeladzi przy ul. 17-go Lipca 18A na czas oznaczony 5 lat

Temat omawia Kierownik ZBK z wydziału Gospodarki Lokalami Ewa Kiedrzyn
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Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Jolanta Moćko  - Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
3. Radca Prany Jan Gamrat

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

        11  głosów za 
         0  głosów przeciw
         4  głosy wstrzymujące

uchwała została podjęta

Ppkt. 10

Projekt uchwały w sprawie przyznania Nagród Miasta Czeladź

Jolanta Moćko                 -              Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Odczytuje protokół z posiedzenia zespołu do spraw opiniowania wniosków kandydatów do Nagrody
Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

GŁOSOWANIE 

        15  głosów za 
         0  głosów przeciw
         1  głos wstrzymujący

uchwała została podjęta

Ppkt. 11

Projekt uchwały w sprawie  nadania tytułu  Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

Jolanta Moćko                 -              Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Odczytuje wniosek dot. przyznania Nagrody Honorowego Obywatela Miasta Czeladź Pani Ilonie 
Kuśmierskiej 

GŁOSOWANIE 

        16  głosów za 
         0  głosów przeciw
         0  głosów wstrzymujących
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uchwała została podjęta

Ppkt. 12

Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Ilony Wyszowskiej na Mops

Temat omawia dyr. Mops Teresa Banaś 

GŁOSOWANIE za uznaniem skargi za bezzasadną 

        16  głosów za 
         0  głosów przeciw
         0  głosów wstrzymujących

uchwała została podjęta

Ppkt. 13

Dyr. MGK Robert Szczupider : Akcja czyste miasto odbędzie się w terminie 17 -21 maja ( stare 
fotele, kanapy ), natomiast jeśli chodzi o odpady niebezpieczne to 17 kwietnia odbędzie się zbiórka
na ul. Auby, ul. Reymonta dojazd do zakonu karmelitanek, te działki są przedmiotem prywatnej 
własności ktoś może mieć za złe, że wchodzimy na jego teren 

Radny Marian Kita : Przydało by się tam, zarówno utwardzić drogę, a także zainstalować latarnię 
ponieważ jest tam bardzo ciemno 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita 
2. Dyr. MGK Robert Szczupider

Dyr. MGK Robert Szczupider : Brzozy na ul. Saturnowskiej wycinane były przez ENION
grabienie liści na ul. Piaskowej przystępujemy do robót na terenie miasta, ul. 3 Szyb rozjechana 
droga, odbyło się spotkanie w tej sprawie i ustalono, że Gmina i właściciele tych działek mają na 
własny koszt to sobie utwardzić, błoto na ul. 3 Szyb postaramy się tą sprawę załatwić jak tylko pogoda
na to pozwoli

Burmistrz Marek Mrozowski : Woda ze studni była zakręcona na okres zimy, sprawa poczty na 
Piaskach, odbyło się spotkanie w tej sprawie i dyrekcja poczty obiecała, że załatwi tą sprawę 

Ppkt. 14
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Radna Grażyna Strączek : Mieszkaniec naszego miasta prosił mnie, abym zapytała, kto wykonał
herb naszego miasta i jakie uprawnienia w tym zakresie miała Komisja Heraldyczna, mam pytanie do
informacji sesyjnej na str. nr 9, obecnie prowadzone są prace remontowe w salach lekcyjnych, które 
zostały zniszczone przez cieknącą wodę z nieszczelnego dachu, chciałabym się dowiedzieć, czy 
mamy jakąś gwarancję na to i czy to robione jest w ramach reklamacji, str. 15 Gospodarcza Brama
Śląska przetarg na uzbrojenie terenu miał nastąpić 22 marca w związku z tym czy już wiadomo jakie 
są rezultaty tego przetargu, w ramach projektu Partnerzy GBŚ zostało zaproponowane zwiększenie 
dotacji ze środków unijnych chciałabym więcej informacji na ten temat, str. 14 przetarg na wycenę 
gruntów komunalnych na terenie Gminy Czeladź w 2010 rok, chciałabym, żeby ta informacja była 
bardziej doprecyzowana, donice kwiatowe na rynku co to są za donice i czemu takie drogie

Radny Andrzej Świątek : Chciałbym, żeby  uporządkowany został teren na ul. 35 – lecia, żeby
ta trawa, została wykoszona, niepokoi mnie sytuacja zakupu wody pitnej tzn. że musimy taką dużą 
ilość zakupić, jakie zadłużenie czynszowe jest w Gminie, jakie są dopłaty na terenie Gminy do 1 m³ 
ścieków i 1 m³  wody

Ppkt. 15

Dyr. MGK Robert Szczupider : Przetarg na Gospodarczą Bramę Śląska odbył się zostały otwarte
oferty, zostały podane ceny, które zaproponowali oferenci, ofert było 11, donice na rynku dlaczego 
takie drogie, to z pozoru może, tylko tak wyglądać chodzi o te donice, które w ubiegłym roku były 
montowane na latarniach, chcemy doposażyć, do tych, które były już kupione, każda z nich ma własny 
system utrzymania wilgotności, 35 – lecia koszenie traw będzie to zrealizowane

Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek : Zadłużenie dot. ZBK, zaległości czynszowe, które są
przejęte, które wpływają do Gminy na dzień 31.12.2009 r. z lokali mieszkalnych wynoszą 1,166 429 zł
natomiast z lokali użytkowych 70 859 zł, natomiast jeśli chodzi o czynsze i media z innych lat jest to
kwota 1,153 055 zł, dopłaty do cen wody to ja mogę powiedzieć tylko kwotę ogólną, ogółem w 
budżecie mamy 400 000 na ten rok 

Burmistrz Marek Mrozowski : Odpowiem na zaległe pytanie dot. programu mieszkanie, wtedy kiedy
uchwalaliśmy program to największy problem jaki był to wydłużająca się kolejka do mieszkania
i długi okres wyczekiwania jak widać na wykresie od momentu wdrażania programu kolejka ta uległa 
skróceniu, pytanie dot. Gospodarczej Bramy Śląska i kwoty, którą pozyskaliśmy od Będzina, otóż
we wtorek odbyło się spotkanie w Będzinie na, którym wszyscy partnerzy tego projektu zgodzili się na 
to, żeby tą kwotę około 3 000 200 przekazać Gminie Czeladź, woda z GPW, gdyby parametry wody z 
cehamogu były odpowiednie, to byśmy od nich brali tą wodę, podjęliśmy działania, żeby wykorzystać 
nasze ujęcia, które są w drugiej części miasta, dopłaty do wody to jest  0,67 gr do m³ wody i 0,13 gr do 
m³ ścieków, sprawa herbu, trudno wskazać jednego autora herbu został zaprojektowany przez Kamila 
Szydło i przeze mnie, Komisja Heraldyczna składa się z 30 osób zbiera się raz w miesiącu 
działa przy ministrze 

Z -ca Kierownika wydziału Edukacji i Polityki Społecznej  Michał Słomka : Remonty w salach 
lekcyjnych, chodzi o to, że zimą osadził się śnieg za rynnami i nastąpiło zawilgocenie ścian, jest już to 
załatwione konserwator pomalował ścianę

Łukasz Siedlecki z wydziału gospodarki Nieruchomościami : Przetarg dot. sporządzenia operatów 
szacunkowych na wycenę nieruchomości został zamknięty i została wyłoniona firma

Radny Wiesław Konderak : Poco robimy ten szacunek tych nieruchomości Gminnych, nie wiem 
czy nie jest to powód, do przeszacowania opłat za użytkowanie wieczyste
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Łukasz Siedlecki z wydziału gospodarki Nieruchomościami : Tak zgadza się ten przetarg dot. 
operatów szacunkowych dokładnie na aktualizacje opłat za użytkowanie wieczyste, wyceny 
nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radna Grażyna Strączek

Ppkt. 16

Krystian Dąbrowski                       -              Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Pismo Pana Zdzisława Tańskiego dot. wprowadzenia, możliwości pobierania przez straż miejską 
próbek do analizy z paleniska pieca grzewczego, swojego sąsiada, który pali odpady chemiczne
w piecu

Ppkt. 17

Krystian Dąbrowski                       -              Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Przypominam, że dnia 31.12.2010 r. upływa termin przedstawienia sprawozdania z prac Komisji

Pismo od Radnego Władysława Oczkowicza dot. poczty

Odczytuje pismo Pana Arnolda Sobczyka zamieszkałego w Będzinie dot. dyskusji na temat powstania 
Metropolii Śląskiej

Radna Teresa Kosmala : Myślę, że warto na ten temat dyskutować, faktem jest, że my w ogóle o tym 
nie rozmawiamy

Odczytuje pismo Czeladzkiego Stowarzyszenia Rozwój Miasta kierowane do Burmistrza Marka 
Mrozowskiego dot. usytuowania dodatkowych przystanków autobusowych

Odczytuje informacje dot. posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Radna Grażyna Strączek : Chciałabym podziękować Radnemu Ireneuszowi Gawrońskiemu za 
bardzo aktywną prace w Komisji Finansowo – Budżetowej, pragnę także złożyć wszystkim gościom
pracownikom życzenia z okazji nadchodzących świąt 

Radny Andrzej Mentel : 24 kwietnia będzie otwarcie boiska przy SP 3, Pani Dyrektor wyraziła zgodę
żebyśmy wzięli udział w tej uroczystości jako zawodnicy

Radca Prawny Jan Gamrat odczytuję pismo Radnych Czeladzi dot. dyżurów aptek

Burmistrz Marek Mrozowski : Rada Miejska nie ma obowiązku zajmowania się tą sprawą ponieważ
jest różnica zdań między starostą a mną ,w - ce starosta nie wiem kogo reprezentuje, bo z tego co 
wiem Zarząd Powiatu nie podjął takiej inicjatywy

Przypominam że do końca kwietnia należy złożyć oświadczenia majątkowe

17



Dot. pkt. 18 – porządku obrad Sesji

Z -ca przewodniczącego Rady Miejskiej – Krystian Dąbrowski

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam Sesję Rady Miejskiej.

                                                                                                       

  

            Przewodniczący

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

                                                                            

                                                                                   Z- ca  Przewodniczącego

                          Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Jolanta Moćko

       Z- ca  Przewodniczącego

                          Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Krystian Dąbrowski
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Protokołował:
Krystian Załęczny

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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